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Abstract (en)
[origin: WO8606976A1] Dexterity toy comprised of a ring-shaped frame (4) fixed to a grab handle (5), which frame is provided on its inner face with
a concave track on which is arranged a moulded part (2) which may roll and is provided with at least two wheels (6, 9). The outer convex surface
of the wheels (6, 9) is adapted to the concave shape of the track and the moulded part (2) is connected to the frame (4) through a flexible fixing
element (15).

Abstract (fr)
Jouet d'adresse constitué d'un bâti (4) annulaire fixé sur un manche (5), lequel bâti présente sur sa face intérieure une piste concave en section,
sur laquelle est agencée, de manière à pouvoir rouler, une pièce moulée (2) munie d'au moins deux roues (6, 9) la surface extérieure convexe des
zones (6, 9), étant adaptée à la forme concave de la piste et la pièce moulée (2) étant reliée au bâti (4) par l'intermédiaire d'un élément de fixation
(15) flexible.
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